

2023 Jilin Provincial Government Scholarship- Changchun University of Science and Technology Program

Jilin Provincial Government Scholarship- Changchun University of Science and Technology Program is a full scholarship established by Jilin Provincial Government to support Changchun University of Science and Technology(CUST) to recruit outstanding international students for postgraduate studies in Jilin province, China.

Program Categories, Duration and Language of Instruction

1. This scholarship only supports master's programs which are taught in English, include Mechanical Engineering, Computer & Application Technology, Information and Communication Engineering and Master of Business Administration.
2. The scholarship duration is 2 years, cannot be extended.

Scholarship Coverage

- a waiver of fee for registration, tuition, laboratory experiments, internship, and basic textbooks;
- Cost of experiments or internships beyond the program curricular is at student's own expense.
- Cost of books or learning materials other than required basic textbooks is at student's own expense.
- free on-campus dormitory accommodation;
- monthly living allowance: CNY 1,700;
- outpatient medical service and Comprehensive Medical Insurance and Protection Scheme for International Students in China.

Application Receiving Agency and Deadline

Applicants apply to Changchun University of Science and Technology (<http://cust.apply.cucas.cn/>) before May 31, 2023.

Eligibility

To be eligible, applicants must:

- be a citizen of a country other than the People's Republic of China, and be in good health;
- be a bachelor's degree holder under the age of 35 when applying for master's programs;
- have an overall GPA over 3.6/4 or Average scores over 85 on 100 scale in undergraduate school.

Reminder:

The enrollment quota for this scholarship are only 2 candidates, and the rate of successful application is rather low. Please check carefully the application requirements and choose cautiously.

Application Procedure

1. Applicant must sign up at online application system (<http://cust.apply.cucas.cn/>).
2. Applicant logs in to the online application system, completes the required information, submits the application **according to the application process** (choose 'Jilin Provincial Government Scholarship' in option of 'Select program' on 'Select program' page, choose 'Jilin Provincial Government Scholarship' in option of 'study type' on 'Please Select Study Type' page).
- 3.CUST reviews the application documents, interview the fittest candidates, and sends the pre-admission notice.
- 4.After receiving the email or the internal message with a title of 'Approved by school', applicant must login in to the online application system, click 'apply scholarship', then choose 'Jilin Provincial Government Scholarship', click 'apply now', click 'submit'.
- 5.CUST reviews the application, then offers the applicant official admission.

Application Documents (in duplicate)

1. Photocopy of valid passport: With name, passport number & expiration date, and photo included.
2. Passport photo: A recent passport-sized photo of the applicant.
3. Notarized highest diploma (photocopy): Prospective diploma winners must submit official proof of student status by their current school. Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized Chinese or English translations.
4. Academic transcripts: Transcripts in languages other than Chinese or English must be attached with notarized Chinese or English translations.
5. A Study Plan or Research Proposal in Chinese or English (A minimum of 500 words).
6. Two recommendation letters in Chinese or English issued by professors or associate professors.
7. Certificate of English proficiency, IELTS or TOEFL, only for Non-English Native speakers
8. Copy of visa: Only for students who have already be in China.
9. A copy of Physical Examination in English (in six months).
10. No criminal record (in six months).
11. A picture of the whole body in 3 months and a full-body video in 10 seconds.
12. Talents in art and sports are preferred and corresponding proof or performance video are required.

Others

1. Students are not permitted, in general, to apply to change their specialties or the duration of study as specified in the **Admission Letter** once they agree to accept the scholarship.
2. If applicants fail to register before the deadline for registration, their scholarship will not be reserved.
3. Scholarships will be canceled for those who cannot pass the health examination.

Contact Information

● School of International Education, Changchun University of Science and Technology

Add: No.7186, Weixing Road, Changchun, Jilin Province, 130022, P. R. China

Zip Code: 130022

Tel: +86-431-85583291 Fax: +86-431-85309021

E-mail: admission-sie@cust.edu.cn

Website for apply: <http://cust.apply.cucas.cn> or <http://sie.cust.edu.cn>

2023 年长春理工大学 “吉林省政府奖学金项目”

长春理工大学“吉林省政府奖学金项目”系吉林省政府提供的全额奖学金，用于长春理工大学直接遴选和招收优秀的外国青年学生来华攻读硕士研究生学位。

资助类别、期限、授课语言及名额

- 1.本奖学金项目仅招收 2 年学制英语授课硕士项目，专业包括机械工程、计算机应用技术、工商管理硕士、信息与通信工程。
- 2.奖学金资助期限为 2 年，不予延长。
- 3.名额：2 名。

奖学金内容

1. 免交注册费、学费、实验费、实习费、基本教材费；
 - 奖学金生要求进行超出学校教学计划的实验或实习，超出费用自理。
 - 基本教材费是指学校指定的学习课程所必需的教材，其它书籍资料费用自理。
2. 提供免费校内住宿；
3. 提供奖学金生活费标准为：1,700 元人民币/月
4. 提供门诊医疗服务和中国政府奖学金来华留学生综合医疗保险。

申请途径和申请时间

申请人向长春理工大学（<http://cust.apply.cucas.cn/>）直接申请，申请截至时间为 5 月 31 日。

申请条件

- 1.非中国籍公民，身体健康；
- 2.学历和年龄要求：具有学士学位，年龄不超过 35 周岁；
- 3.本科成绩平均绩点要求在 3.6/4 或平均成绩 85 分以上（按百分制计算）。

特别提醒：

该奖学金的招生名额仅限 2 人，申请成功率较低，请仔细核对申请要求，谨慎选择。

申请与录取流程

1. 申请人通过“长春理工大学国际学生在线申请系统”（<http://cust.apply.cucas.cn/>）注册账号。
2. 申请人登录申请系统，按申请流程完成申请资料的填写和提交（选择专业时在“项目搜索”里选择“吉林省政府外国留学生奖学金”；选择“学习类型”时，“学习类型”选择“吉林省政府外国留学生奖学金”）。
3. 学校审核申请材料，择优面试，发送预录取通知。
4. 当收到邮件或站内信通知“你的申请已被学校接受”后，在申请系统里点击“申请奖学金”，选择“吉林省政府外国留学生奖学金”，点击“现在申请”，然后点击“提交”。
5. 学校审核奖学金申请，正式录取。

申请材料（均为一式两份）

1. 有效护照的复印件，包含有姓名、护照号码、有效期和照片。
2. 与护照照片一致的照片 1 张。

3. 经过公证的最高学历证明。如申请人为在校学生，须另外提交本人就读学校出具的在学证明。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文。
4. 学习成绩单。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文。
5. 来华学习或研究计划。不少于 500 字，用中文或英文书写。
6. 推荐信。两名教授或副教授的推荐信，用中文或英文书写。
7. 非英语母语国家学生提供英语能力证明，如雅思、托福成绩。
8. 如申请者已在华，需提供 Visa 复印件。
9. 在 6 个月有效期内的《外国人体格检查表》复印件。
10. 无犯罪证明（6 个月内）。
11. 一张 3 个月内的全身生活照及 10 秒以内全身视频。
12. 有艺术、体育等方面才艺者优先录取，需提供相应证明或表演视频。

注：在线申请，无需邮寄纸质材料。

其它

1. 奖学金获得者来华后原则上不得变更学习专业及学习期限；
2. 不能按录取期限来华学习者，奖学金资格不予保留。
3. 入学体检不合格者，奖学金资格将被取消。

咨询与联系方式

● 长春理工大学·国际教育学院

地址：中国吉林省长春市卫星路 7186 号 邮编：130022

电话（Tel）：+86-431-85583291 传真（Fax）：+86-431-85309021

E-mail: admission-sie@cust.edu.cn

Website for apply: <http://cust.apply.cucas.cn> or <http://sie.cust.edu.cn>